
PO USPELI AKCIJI

Savsko naselje je zeleno in čisto
»Letošnja čistilna akcija v

Savskem naselju je uspela še
enkrat bolje kot lani«, je dejala
Marija Mekinc, ki je kot pred-
stavnica Hortikulturnega druš-
tva skrbela, da so imeli vsi so-
delujoči dovolj vrečk in roka-
vic.

Letos se je vključila v akcijo
tudi skupina petnajstih voja-
kov iz vojašnice Ljuba šercer-
ja. Skupina se je razdelila na tri
enote, za vsako KS po pet vo-
jakov. Čistili so predvsem zele-
nice in okolico družbenih po-
slopij. Njihov vodja, vodnik
Robert širnik, je dejal, da je
taka oblika sodelovanja korist-
na za vojake, ne samo zaradi
rekreacije, temveč tudi zato,
ker se vojaki v družbi civilistov
sprostijo.

V akciji so sodelovali tudita-

borniki. Okrog blokov in sta-
novanjskih hiš pa so tudi letos
čistili isti kot vsako leto. Žal
dobri vzgledi niso pritegnili k
sodelovanju vseh tistih, ki so
opazovali pridne čistilce z
oken in balkonov Na Endlihar-
jevi ulici pred blokom št 14,15
in 16 so namesto pohvale za-
služili celo kritiko, češ, zakaj
odlagajo vrečke ob (že pol-
nem) kontejnerju, naj jih nese-
jo k sebi domov. Takšni smo,

vsi pa bi le radi imeli lepo in
čistol

V letošnji akciji so se najbolj
potrudili v Fabianijevi, Endli-
harjevi in Majaronovi ulici, pa
stanovalci iz treh blokov čez
Linhartovo ulico.

Akcija je tudi pokazala, da je
bilo na razpolago premalo gra-
belj in lopat. Na to bodo morali
pravočasno misliti hišni sveti
in vse tri krajevne skupnosti.

IVANKA POLANEC


